
PROTOKOLL FRA UNGDOMSRÅDSMØTE  03.03.2009 
 
Tilstede:  
Sylvi Sommer (leder) 
Fabian Dietrichson (nestleder) 
Christiane Carling 
Hamzah Sajid 
 
Fra administrasjonen:  Jeannette Wold ( sekretær )  
Per Melsom, politisk oppnevnt representant 
 
Forfall:  
Anders Melhus 
Nora Gauslaa 
Charlotte Bruland 
 
 
SAKER:  
 
Velkommen til Hamzah. Sylvi hadde en kort info om hva ungdomsrådet står for og hva vi 
gjør. 
 
07/09 GODKJENNING AV INNKALLING, DAGSORDEN OG PROTOKOLL   

Godkjent uten merknader.  
 
08/09  SØKNAD OM MIDLER TIL ELEVKVELD I TRYVANN OG BALLBINGE PÅ  
 HOVSETER 
 Søknaden til Elevkveld i Tryvann innvilges med kr. 15.000 

Det er bare denne søknaden som behandles nå, fordi midlene ikke er utlyst enda. 
Årsaken til at rådet velger å ”før”-behandle denne søknaden er at arrangementet 
allerede går av stabelen 12. mars. Samtidig er dette et arrangement som ungdomsrådet 
selv hadde ønsket å sette i gang, og vil være deltakende i gjennomføringen av tiltaket, 
sammen med FAUèr på skolene. 
FAU inviterer rådsmedlemmer til et orienteringsmøte 9. mars om organiseringen av 
elevkvelden. Sylvi og Jeannette går. Christiane, Hamzah, Sylvi og Fabian vil gjerne 
delta som arrangører på selve kvelden 12.mars. Jeannette blir også med, dersom det 
trengs. 
Ungdomsmidlene utlyses på bydelens nettsider, og ved oppslag på skolene med 
søknadsfrist 30.03.09. Jeannette lager utlysning og sender på mail, så dere kan henge 
opp på skolen. 
Søknadene behandles på vårt møte 02.04.09. 

 
09/09 BU-SAKER-PROTOKOLL   

Jeannette har fulgt opp saken med ”barnas representant for plansaker” slik at 
ungdomsrådet for fremtiden vil i større grad bli involvert. 
Til BU-sak 29/09 Voksen flerbrukshall har rådet følgende kommentar: 
”Rådet slutter seg til brevet som sendes PBE. Bygging av Voksen flerbrukshall må 
komme i gang nå!”  



Rådet forutsetter at ordningen med barnas representant vil gi oss bedre mulighet for 
tidligere kjennskap til liknende saker for ettertiden. 
 
Jeannette tar med Sak 54/09 Årsrapport for fritidsklubben til aprilmøtet 
 
  

10/09  ORIENTERINGSSAKER 
• Gjennomgikk referatet  fra SUR-møtet.  Der var det mange spennende saker, 

bl.a. elevrådenes funksjon på skolene. Referatet er ikke kommet. Jeannette tar 
det med på aprilmøtet. 

• Gjennomgikk foreløpig rapport fra Ungdommens bystyremøte. Prioriterte 
saker er: 
Øke bevilgninger til skole 
Redusere salg av alkohol og tobakk til mindreårige 
Frivillig sidemål  
Engasjement i skolen 
Narkotikamisbruk: behandling og rehabilitering 

• Ungdommens kulturmønstring er på Hovseter fritidsklubb 4. mars. Mange 
påmeldte 

• Buro inviterer til fotballcup for ungdomsråd 25. april. Påmeldingsfrist 7. april. 
Vi tar stilling til dette på neste møte 

• Ungdomsrådet går på BU-møte 16. april for å se hvordan det fungerer. 
 

 
11/09 EVENTUELT  

Ingen saker under eventuelt. Trengs fortsatt skjerping for å møte/gi beskjed dersom du 
ikke kan komme.  
 
 

Møtet ble avsluttet  19.00 
 
 
Sylvi Sommer       Jeannette Wold 
Leder        sekretær 


	PROTOKOLL FRA UNGDOMSRÅDSMØTE  03.03.2009

